
 
 
 
 
 
 
 
 

Folketingets Kommunaludvalg 

Folketingets Kommunaludvalg har d. 20. februar 2015 stillet følgende spørgsmål nr. 

84 (alm. del) til økonomi- og indenrigsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL). 

Spørgsmål nr. 84: 

”Ministeren bedes oplyse, hvor mange ejendomme, der er overdraget fra amter til 

kommuner med bindinger på anvendelsesformålet?” 

Svar: 

Ministeriet er ikke i besiddelse af oplysning om, hvor mange ejendomme, der gennem 

tiden måtte være blevet overdraget fra amter til kommuner med bindinger på anven-

delsesformålet. 

 

Der henvises i øvrigt til mit svar af dags dato på udvalgets spørgsmål nr. 83.  
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